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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki Morskiej Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 23 czerwca 2021 r. 

 
Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji oraz  

1. Pan Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta, 

2. Pan Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta, 

3. Pan Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta, 

4. Pani Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

5. Dyrektor Żeglugi Świnoujskiej, 

6. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM. 

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 23 czerwca 2021 roku o godz. 930 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził przy użyciu środków komunikacji elektronicznej Przewodniczący Komisji 

Gospodarki Morskiej Jan Borowski. Zwrócił się z zapytaniem do Prezydenta Miasta czy 

komisja ma zająć się tematem planu zakupu jednostki pasażerskiej przez Żeglugę Świnoujską, 

temat był poruszany na posiedzeniu Przewodniczących Klubów Radnych. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Morskiej Jan Borowski zaproponował,  

aby wprowadzić pkt 6 „Plany inwestycyjne Żeglugi Świnoujskiej w kontekście zakupu statku 

pasażerskiego” do porządku obrad. 

Porządek obrad po zmianie został przyjęty bez uwag. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi 

Miasta Świnoujście wotum zaufania („Raport o stanie Miasta Świnoujście za 2020 rok”). 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta Krzysztof Bagiński. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 3 komisji, głosów 

przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2020  

oraz w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2020. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 3 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad. pkt 4 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na rok 2021. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 4 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
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Ad. pkt 5 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście  

na lata 2021-2032. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Członkowie komisji nie wnieśli uwag. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 4 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 6 – Plany inwestycyjne Żeglugi Świnoujskiej w kontekście zakupu statku 

pasażerskiego. 

 

Informację przedstawił Prezydenta Miasta Janusz Żmurkiewicz oraz Dyrektor Żeglugi 

Świnoujskiej. 

Dyskusja. 

Po dyskusji, Przewodniczący Komisji Gospodarki Morskiej Jan Borowski zarządził 

głosowanie nad przyjęciem wniosku komisji w sprawie poszukiwania środków zewnętrznych 

ze szczególnym uwzględnieniem Funduszy Europejskich z Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego, programu Interreg, Funduszy 

Odbudowy oraz pozostałych programów unijnych z nowej perspektywy na lata 2021-2027. 

Celem pozyskania środków zewnętrznych jest zakup lub budowa nowych, ekologicznych 

jednostek do przewozu ruchu pasażerskiego oraz usprawnienie komunikacyjnego w obrębie 

wysp Uznam i Wolin, a także wykorzystania walorów turystycznych miasta Świnoujście. 

Za głosowało 3 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Wniosek został przyjęty 

 

Ad. pkt 7 – Wolne wnioski. 

 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad. pkt 8 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki Morskiej Jan 

Borowski zamknął posiedzenie Komisji w dniu 23 czerwca 2021 roku o godz. 1053. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp4 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki Morskiej 

Jan Borowski 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


